

滙盈控股有限公司 (「滙盈控股」) 最近獲悉一個網址為 [www.vistacapitalfinance.com](http://www.vistacapitalfinance.com) 之網站，網站當中顯示其牌照號碼與滙盈控股附屬公司滙盈財務有限公司之香港公司註冊號碼完全相同，並以超連結連到香港公司註冊處綜合資訊系統 (ICRIS) 的網上查冊中心。

滙盈控股在此聲明，滙盈控股及其附屬公司與該網站絕無任何關係或連繫。

滙盈控股在此提醒客戶及公眾人士，如有任何人士聯絡閣下並提供以上網站連結供閣下參考，均不應該視為與滙盈控股及其附屬公司有任何關係。

滙盈控股已就此向香港警方作出查詢，並保留權利作進一步行動。

客戶如有任何查詢，請致電滙盈控股電話 (852) 2913 6328。

It has come to the attention of Value Convergence Holdings Limited (“VC Holdings”) that an Internet website [www.vistacapitalfinance.com](http://www.vistacapitalfinance.com) mentioned its License Number is exactly the same with the Hong Kong Company Registration Number of VC Holdings’ subsidiary, VC Finance Limited, and with hyperlink linked to the Cyber Search Centre of the Integrated Companies Registry Information System (ICRIS) of the Hong Kong Companies Registry.

VC Holdings wishes to advise that this website has no affiliation whatsoever with VC Holdings, nor its subsidiaries.

VC Holdings would like to remind customers and the public that if any person did contact you and provided you such website link for your reference, such action should not be treated and considered as there are any affiliation with VC Holdings and its subsidiaries.

VC Holdings has made an enquiry to the Hong Kong Police Force, and reserve any rights to take further action.

If customers have any enquiry, please contact VC Holdings at (852) 2913 6328.